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Prodaja Mercatorja vse bolj verjetna

KANAL A, 13.06.2013, SVET, 18.40

GREGOR TREBUŠAK: Odštevamo dneve do verjetno največje prodaje v zgodovini naše države. Čeprav je
prodaja Mercatorja blizu, pa smo se že osemkrat naučili, da je pravzaprav vsak korak še kako tvegan.
A dejstvo je, da naj bi bili Hrvatje že pripravljeni na prevzem našega najboljšega soseda. Vlada Alenke
Bratušek je v tem tednu tudi prevzela nadzor v obeh naših največjih bankah in glavno odločitev je torej
v rokah premierke, ki bo posredno odgovorna za 12.000 zaposlenih in še več tisoč dobaviteljev. Je
politika zdaj kar naenkrat za prodajo? Kaj pravi starosta Mercatorja, ki ga je vodil 25 let in kaj lahko skrbi
zaposlene. Več Marko Milenkovič.
MARKO MILENKOVIČ: Miran Goslar, oče našega največjega trgovca je bil na svojega otroka vedno ponosen.
MIRAN GOSLAR (nekdanji šef Mercatorja): Mercator je pa sam toliko dobra firma, da ne rabi nobenih
strateških vlagateljev, niti tujih trgovskih firm, niti balkanskih firm.
MILENKOVIČ: Prodajo tudi danes doživlja kot izgubo. A vidite tu kot nekako pač poraz morda zdaj, da
ga bomo morda dejansko izgubili.
GOSLAR: Seveda vidim. Ni se možno izgleda izognit temu, da ne bi prišlo do te žalostne situacije.
MILENKOVIČ: Kaj pa prodaja pomeni za 12.000 zaposlenih trgovcev, poskušamo izvedeti od prve
Mercatorjeve sindikalistke Štefke Zgovšek. A je ljudi pač tako, Mercator, zdaj smo pri prodaji zgleda, da
tokrat bo dejansko prodan. Je ljudi strah? Je zaposlene strah, oziroma jih skrbi kaj bo s prodajo? Vas
kličejo z vprašani?
ŠTEFKA ZGOVŠEK (prva sindikalistka Mercatorja): Ljudje sigurno so zaskrbljeni. To je, bomo rekli čisto
logičen pojav. Jaz smatram, da zaposlenim v trgovinah ni potrebno da so zaskrbljeni, v tolikšni meri kot
lastniki.
MILENKOVIČ: Slišali smo torej. Tudi če Mercator prodajo, ljudje ki jih srečujemo pri vsakodnevnih nakupih
v Mercatorju, trgovke in podobno, služb ne bodo izgubili. Vendar če bo nekoč dejansko prišlo do združitve
teh dveh velikih sistemov Mercatorja in Agrokorja, se neka oblika racionalizacije, to pa preprosto pomeni
odpuščanje, pričakuje predvsem v višjih nadstropjih te Mercatorjeve poslovne stavbe. A prodaja gor ali
dol. Toni Balažic to v Mercatorju že počne.
ZGOVŠEK: Tistih, ki bodo dobili odpoved pogodbe je nekje številka 59 do 79.
MILENKOVIČ: To je relativno malo za toliko veliko podjetje kot je Mercator.
ZGOVŠEK: Tudi mi mislimo tako.
MILENKOVIČ: Kmalu naj bi pogodbo o prodaji podpisal konzorcij, ki obvladuje 53 odstotkov Mercatorja.
Goslarja pa skrbi usoda malih delničarjev.
GOSLAR: Ali bodo oni tudi lahko prodali vsaj po 120 ali pa bodo ostali na suhem?
MILENKOVIČ: A nas varuh kapitalskega trga kmalu pomiri. Tudi malim delničarjem pripadajo povsem enaki
pogoji.
LAILAH AHMADI JELENIČ (Agencija za trg vrednostnih papirjev): Vsaka oseba,oziroma skupina oseb, ki
deluje usklajeno in preseže prevzemni prag, more dat prevzemno ponudbo.
MILENKOVIČ: Pogodba o prodaji Mercatorja naj bi bila sicer kmalu podpisana. Najverjetneje prihodnji
teden. Vendar to še ne pomeni, da bo Mercator prihodnji teden že hrvaški. V pogodbi je namreč kar precej
čejev in pogojev, ki morajo biti pred dejansko prodajo izpolnjeni. Gre tako za soglasja uradov za varstvo
konkurence, kot ali predvsem soglasja bank upnic Mercatorja, da ne bodo odpoklicali kreditov, če pride
do prodaje. Prodajalci Mercatorja bodo tako na kupnino čakali še kar precej dolgo.
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